
交通銀行(香港)有限公司（於香港註冊成立的有限公司）

香港中環畢打街 20號

電話 +852-22395559 傳真 +852-28518600
www.hk.bankcomm.com

新春大抽獎

終極大利是得獎者名單

New Year Lucky Draw
Red Packet Winner List

終極大利是得獎者如下：

Winners of the Red Packet are:

客戶英文名稱

Customer English Name

手機號碼首 4位數字

First 4 Digits of Mobile Phone Numbers

NG, P* F* A* 9493

WONG,W* F* 9159

POON, N* Y* 9169

註:

Remarks:

1. 得獎者由本行以電腦隨機抽出。

The winners were randomly selected by the Bank’s computer.

2. 本行將於公布得獎者日期之後的一個月內將港幣8,888元現金獎賞存入該合資格客戶在

本行開立的單名港元儲蓄賬戶或單名港元支票活期存款賬戶(存入之賬戶由本行絕對酌

情決定)。

The Bank will deposit the HKD8,888 cash reward into the sole name HKD savings account or

sole name HKD current account maintained by that Eligible Customer with the Bank within

one month after the date of announcement of winners (the deposit account will be

determined by the Bank at its absolute discretion).

3. 若存入港幣 8,888 元現金獎賞時，得獎者的網上銀行服務已失效或其單名港元儲蓄賬戶

或單名港元支票活期存款賬戶狀態異常、已銷戶或有任何其他問題，該得獎者將不可獲

得此現金獎賞，其得獎資格也會被取消，本行也不會作出任何補發或補償。

When crediting the HKD8,888 cash reward, if the winner’s Internet Banking service is invalid,

or his/her sole name HKD savings account or sole name HKD current account has an

abnormal status, has been closed or any other issue, the winner can no longer receive the

cash reward and his/her eligibility for the cash reward will be cancelled, and the Bank will

not make any reissue or compensation.


